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GF Indkilden 
 
 
Emne: Referat fra 10. Bestyrelsesmøde 
 
 

Mødeleder: Tommy Breck 

Referent: Tommy Breck 

Dato: 7. september 

Varighed: 1900-2030 

Tilstedeværende: Jess Eriksen, Arne Jensen og Tommy Breck 
 
 
Fraværende: Kim Kristiansen, Hans Nymark, Flemming 
Kristiansen og Henrik Thomsen 

 

Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Referat fra sidste møde Intet at bemærke   

2. Valg af bank Tommy havde modtaget tilbud fra Nykredit vedr. administration af 
konti. Skal underskrives af bestyrelsesmedlemmer (ej suppleanter) 
og returneres til Kuben. 

Tommy Snarest 

3. Udestående Græsslåning: Afregning med Kuben. 
Brønddæksel. INFO til kommunen. 
Indkøb af stige. 
Hvem har ansvar for område langs vejen mellem Duelco-huse og 
bane? 
Kontakte kommunen vedr. situation vedr. gammel bom til 
køreteknisk anlæg. 
Indkøb af vejnr-skilte. 
Hvad er hensigten med den tomme grund ved start af Indkilde Allè? 
(Thomas fra Kuben ville undersøge). 
Kontakte kommunen vedr. evt. forsikring af legeplads. 
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4. Opgaver at forudse Aflæsning af EL inden udgangen af oktober. Tommy  

5. Emner til beslutning Hvordan ønsker vi at fællesarealerne skal fremstå? Der var enighed Hans  
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Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig Deadline 

om, at den valgte frekvens (ca. hver 3. uge) for græsslåning i 2010 
var tilfredsstillende.  
Hvad angår fejning af vejene, overvejes dette til næste møde. 
Jf. aktivitetsplan skal der afholdes fællesmøde i efteråret. Dato blev 
besluttet til lørdag 30. oktober. Nye ejere indbydes uanset de endnu 
ikke er flyttet ind. Emner/aktiviteter/form besluttes på næste møde. 
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6. Budget Budgettet anslår et overskud ved årets udgang på kr. 16.169,00.   

7. Eventuelt Tommy havde kontaktet Skalflex vedr. maling af ydermure i nr. 102-
108. Det var alment kendt, at Solparken, som også Kuben havde 
”bygget”, havde problemer med deres ydre bemaling. Det var derfor 
ønskeligt at få en second opinion. Skalflex materiale samt anbefaling 
var bestyrelsen bekendt. Tommy kontakter firmaet Arne Andersen 
for status. 
Aflæsning af EL pr. 7/9-2010: 24806 KWH. 
Jess havde noteret sig, at en gadelygtestander var påkørt af 
transporter, der medførte sorteringsmaskine. REGNR var XC 95.953 
og chaufføren hed Frank. Denne information er videregivet Carsten 
ved Arne Andersen, der videresendte til Kuben. 
Behovet for månedlige møder blev drøftet. Næste møde afholdes 
om en måned, men her besluttes fremtidige møder (hyppighed). 
Næste møde er tirsdag 5. oktober kl. 1900 hos ??? Hvem 
tilbyder sig? 
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